
ZAPISNIK 7. REDNE SEJE ŠSFF 

5. redna seje se je pričela 10. 6. 2020 ob 16.30 v spletnem okolju Zoom.  

Prisotni_e svetniki_ce: Andrej Novinec, Eva Korošec, Luka Janc, Sara Svati Sharan, Katja Ana 

Pokeržnik, Larina Griessler, Nataša Martina Pintarič, Ivana Maričić, Janja Antić, Jani Kodre, Nisja Naja 

Resinovič, Luka Brenko, Daša Gaberšek, Brina Minca Herlec, Mia Hočevar, Žiga Dobravc, Vida Jocif, 

Karin Gradišnik, Nesa Vrečer,  

Drugi_e prisotni_e: Katja Černe (prodekanja študentka), Pika Kristan (namestnica in senatorka), Nejc 

Kralj (senator), Luka Kropivnik (senator) 

Opravičeno odsotni_e svetniki_e: Maja Valant, Ana Reberc 

 

Dnevni red: 

1. Določitev dnevnega reda. 

2. Potrditve zapisnikov. 

3. Volitve in imenovanja. 

4. Poročilo predsednika ŠSFF. 

5. Poročilo prodekana študenta. 

6. Poročilo s Senata FF. 

7. Poročilo z Upravnega odbora FF. 

8. Poročila s komisij in odborov. 

9. Mnenja o pedagoški usposobljenosti visokošolskih učiteljev in sodelavcev. 

10. Finance. 

11. Razno. 

Ad 1. 

Predsednica Mia H. odpre 7. redno sejo in pozdravi prisotne. Potrditev dnevnega reda. 

Sklep: ŠSFF potrjuje dnevni red 7. redne seje s spremembo. 

Glasovanje:    Za: 17                         Proti: 0              Vzdržani: 0 

Ad 2. 

Mia H. pove, da smo na mail dobili zapisnik 6. redne seje ŠSFF. Sporočena je bila pripomba.  



Sklep: ŠSFF potrjuje zapisnik 6. redne seje s popravki. 

Glasovanje:    Za: 17                         Proti: 0              Vzdržani: 0 

Ad 3. 

Mia H. pove, da moramo izvoliti komisijo za priznanja ŠSFF. V njej je po funkciji Nataša Martina P., 

poleg nje pa komisija potrebuje še dva člana. Javi se Mia H., kot druga članica pa Karin G.  

Sklep: ŠSFF potrjuje komisijo za priznanja ŠSFF v sestavi: Nataša Martina Pintarič, predsednica, Mia 

Hočevar, članica, in Karin Gradišnik, članica.   

Glasovanje:                Za: 17                        Proti: 0       Vzdržani: 0 

Sara S. S. pove, da je Milica Antić Gaber spisala načrt, kako uveljaviti enakost spolov. Ustanavlja se 

delovna skupina, ki bi načrt postavila v prakso oz. pripravila akcijski načrt, kako realizirati enakost 

spolov. Za članstvo v delovni skupini se javijo Mia H., Katja Č., Nesa V. in Sara S. S., ki bo prodekanji 

za kakovost in založništvo, izr. prof. Barbari Pihler Ciglič, sporočila člane delovne skupine iz vrst 

študentov.  

 

Ad 4. 

Poročilo predsednice ŠSFF. Mia H. poroča o dogajanju na ŠSFF in ŠSUL. 

Sklep: ŠSFF se seznanja s poročilom predsednice ŠSFF.  

Glasovanje:    Za: 20                         Proti: 0              Vzdržani: 0              

Ad 5. 

Poročilo prodekanje študentke. Katja Č. poroča o dogajanju na FF. 

Sklep: ŠSFF se seznanja s poročilom prodekanje študentke.  

Glasovanje:    Za: 20                         Proti: 0              Vzdržani: 0              

Ad 6. 

Nejc K. poroča o seji Senata FF.   

Sklep: ŠSFF se seznanja s poročilom Senata FF. 

Glasovanje:    Za: 20              Proti: 0               Vzdržani: 0 



Ad 7. 

Andrej N. je sporočil, da seje Upravnega odbora FF ni bilo in da jo imajo v ponedeljek.  

                  

Ad 8. 

Sara S. S. poroča o seji Komisije za dodiplomski in magistrski študij in o seji Komisije za socialno 

ekonomska vprašanja študentov UL. 

Nesa V. pove, da je jutri seja Komisije za doktorski študij.  

Vida J. poroča o seji Sveta OHK.  

Sklep: ŠSFF se seznanja s poročili s komisij in odborov FF.  

Glasovanje:    Za: 18                   Proti: 0              Vzdržani: 0 

Ad 9.  

Sara S. S. pove, da bomo sprejemali dvanajst študentskih mnenj. 

Sklepi:  

ŠSFF podaja mnenje o pedagoški usposobljenosti Dieterja Fuchsa, ki je v postopku za izvolitev v naziv 

docenta za književnosti v angleškem jeziku. 

 

ŠSFF podaja mnenje o pedagoški usposobljenosti Nataše Visočnik Gerželj, ki je v postopku za  izvolitev 

v naziv izredne profesorice za japonologijo. 

 

ŠSFF podaja mnenje o pedagoški usposobljenosti Jana Pisanskega, ki je v postopku za ponovno 

izvolitev v naziv docenta za informacijsko znanost. 

 

ŠSFF podaja mnenje o pedagoški usposobljenosti Ane Svetel, ki je v postopku za ponovno izvolitev v 

naziv asistentke za etnologijo. 

 

ŠSFF podaja mnenje o pedagoški usposobljenosti Marka Radovana, ki v postopku za ponovno izvolitev 

v naziv izrednega profesorja za andragoško didaktiko. 

 

ŠSFF podaja mnenje o pedagoški usposobljenosti Marka F. Bračiča, ki je v postopku za  drugo izvolitev 

v naziv asistenta za psihologijo. 

 

ŠSFF podaja mnenje o pedagoški usposobljenosti Patrizie Farinelli, ki je v postopku za  izvolitev v 

naziv redne profesorice za italijansko književnost. 

 

ŠSFF podaja mnenje o pedagoški usposobljenosti Maje Šabec, ki je v postopku za drugo izvolitev v 

naziv izredne profesorice za špansko in hispanoameriško književnost. 

 



ŠSFF podaja mnenje o pedagoški usposobljenosti Vite Veselko, ki je v postopku za ponovno izvolitev 

v naziv asistentke za španski jezik. 

 

Glasovanje:                     Za: 18              Proti: 0                         Vzdržani: 0 

 

Sklepi:  

ŠSFF ne more podati mnenja o pedagoški usposobljenosti Tamare Ditrich, ki je v postopku za izvolitev 

v naziv rednega profesorja za indologijo. 

 

ŠSFF ne more podati mnenja o pedagoški usposobljenosti Jaka Čibeja, ki je v postopku za ponovno 

izvolitev v naziv asistenta za prevodoslovje. 

 

ŠSFF ne more podati mnenja o pedagoški usposobljenosti Tomaža Erjavca, ki je v postopku za ponovno 

izvolitev v naziv izrednega profesorja za jezikovne tehnologije. 

 

Glasovanje:    Za: 18              Proti: 0              Vzdržani: 0  

Ad 10. 

Daša G. pove, da trenutno ni aktivnih projektov, saj po večini vsi organizatorji čakajo na morebitno 

finančno pomoč ŠOFF-a, da lahko projekte izpeljejo.  

Ad. 11 

Katja Ana P. vpraša, ali je kaj novega glede SDPM. Katja Č. pove, da bi se naj pred epidemijo dobili z 

nosilko SDPM, vendar je srečanje zaradi epidemije prestavljeno. Zadevo smo že večkrat naslovili in jo 

bomo začeli reševati.  

Seja se je zaključila 10. 6. 2020 ob 17.49. 

      Katja Ana Pokeržnik, tajnica ŠSFF 

       

    Mia Hočevar, predsednica ŠSFF 

 


